
In The Picture Hubert Rubbens
Nollaig 2015 Eagraí Oostende voor Anker

Thosaigh Hubert Rubbens, an Chéad Mháistirchócaire ag an gCabhlach, sa bhliain 2000 le Ostend ag Anchor. Glacann
sé páirt freisin i gcomórtais seoltóireachta éagsúla agus is féidir leat é a fháil freisin sa Royal Yachtclub Oostende
(RYCO) agus sa Royal North Sea Yacht Club. Chomh maith le bheith ina mairnéalach díograiseach, is tintinophile é
freisin. Agus é ag siúl agus ag rothaíocht go minic, ceapann sé na smaointe is fearr do na chéad eagráin eile de
Ostend at Anchor. 

Conas a tháinig tú chun rud a eagrú? 

I  ndáiríre  toisc  gur  cuireadh  an  Amandine  ar
thalamh tirim. Chun a chinntiú go bhfanfaidh an
píosa seo d’oidhreacht mhuirí faoi aire, cruthaíodh
Oostende voor Anker! Nuair a bhí féile againn ar
éigean  nach  raibh  ach  cúig  bhád  déag  agus  trí
ghadaí  gaoithe móra ann,  d’fhás Oostende voor
Anker ina féile mega ina raibh 160 long ar a laghad
agus 200,000 cuairteoir. 

An raibh fadhbanna ar bith agat le linn do chéad
eagraíochta? 

Tá Ostend at Anchor fóirdheonaithe go páirteach
ag Turasóireacht Oostende, agus táimid buíoch as.
Ach fós caithfidh mé níos mó ná € 200,000 a lorg
don airgead urraíochta gach bliain agus is tasc é
sin gach bliain! Tá an fhreagracht as féile den sórt
sin chomh maith le treoirlínte agus rialacha nua ag
éirí níos troime dom. 

Cén eagrán ab fhearr leat go pearsanta? 

Ós  rud  é  go  bhfuil  Tintin  agam  mar  an  dara
caitheamh  aimsire  agus  paisean  in  aice  le
mairnéalach,  shíl  mé  gurbh  é  eagrán  2007  ina
raibh Tintin an téama ab fhearr. Ansin d’eagraigh
mé taispeántas, i mbosca dubh, inar cuireadh na
longa go léir a tharraing Hergé i láthair an phobail
i gcoitinne. Bhí os cionn 2000 cuairteoir againn san
uair…  D’éirigh  go  hiontach  !!!  Agus  deas  ar  mo
liosta éachtaí, ós rud é nach bhfuil sé éasca oibriú
le fondúireachtaí Hergé agus Moulinsart i ndáiríre.
Ach nuair a bhíonn creideamh acu, oibríonn gach
rud! 

An bhfuil tú ag iarraidh rud éigin a bhaint amach
le d’imeachtaí? 

Ba mhaith liom cuairteoirí, idir bheag agus mhór, a
chur ar an eolas faoi chaomhnú na hoidhreachta.
Chomh maith le himeacht taithí, is é tasc Ostend
voor  Anker  ná  leanúint  den  oidhreacht  a  chur
chun cinn! Cailltear an iomarca dár stair agus is í
an  todhchaí  an rud is  tábhachtaí  ar ndóigh,  ach
níor cheart duit do stair a shéanadh riamh! 

Cad is féidir linn a bheith ag súil leis sa todhchaí? 

Imeachtaí is fearr go dtí 2018. 

Cad  ba  cheart  don  lucht  eagraithe  aird  a
thabhairt air, dar leat? 

Thar aon rud eile, ná bí ag snámh agus fan i gcónaí
le do lucht féachana ionas go mbeidh a fhios agat
freisin  cad  a  cheapann  siad  faoin  bhféile.  Ar
ndóigh, tá d’fhostaithe tábhachtach freisin.  I  mo
chás-sa, is cairde iad seo go léir ar feadh an tsaoil!
Agus ar deireadh caithfidh tú a bheith leat féin.
Uaireanta  deir  daoine  ó  Ostend:  ‘Is  é  Hubert
méara Ostend arís ar feadh na gceithre lá amach
romhainn.’ Tuig go bhfuil deireadh leis tar éis na
gceithre lá! 

Go raibh maith agat as an agallamh Hubert.

Guímid  gach  rath  ort  le  Ostend  a  eagrú  ag
Anchor.  Táimid  ag  súil  go  mór  leis  an  gcéad
eagrán eile cheana: béaloideas san iascaireacht! 

Kevin Simons

http://www.high-5.be/

